
Zápis č. 2024/1.ZO 
ze zasedání zastupitelstva obce Vyskytná nad Jihlavou 

dne 26. 2. 2024 

_________________________________________________________________________ 
24/1.1 Zahájení, prezence  

Přítomni: Jiří Čermák, Milena Chudobová, Miroslav Marek, Miroslava Palánová, Hana 
Provázková, Jiří Šmergl, Jaromír Vacek, Aleš Schwammenhöfer, Pavel Pavlík, Václav Vacek, 
Jana Ottová 
Omluveni: Tomáš Trněný- pozdní příchod, Kamil Hrůza, Vojtěch Šmergl 
Neomluveni: Kamil Chudoba 
Hosté: M.Kubát, P.Krhánek, J.Reitermann, J.Machová, F.Antoš, M.Mertl, J.Vondruška, T.Páša, 
R.Skořepová, J.Chudoba, I.Picková, V.Kochová 
Paní starostka jako předsedající zahájila jednání v 18:02 hodin, konstatovala, že 

zastupitelstvo je usnášeníschopné, přítomno je 11 zastupitelů.  

 

24/1.2 Jmenování zapisovatele 
Usnesení číslo 2024/1.2 ZO: zapisovatelem je určen Aleš Schwammenhöfer 
 
24/1.3 Volba ověřovatelů zápisu 
Rozprava: předsedající informovala zastupitele, že zákon 128/2000 Sb., o obcích (obecní 
zřízení) umožňuje navržení a zvolení ověřovatelů zápisu ze zasedání zastupitelstva i z řad 
přítomných hostů. Navrhla za ověřovatele zápisu Františka Antoše a Janu Machovou.                     
Usnesení číslo 2024/1.3.ZO: Zastupitelstvo schvaluje za ověřovatele zápisu Františka 
Antoše a Janu Machovou. 
Pro usnesení hlasovali: Jiří Čermák, Milena Chudobová, Miroslav Marek, Miroslava Palánová, Hana Provázková, Jiří Šmergl, Jaromír 
Vacek, Aleš Schwammenhöfer, Pavel Pavlík, Václav Vacek, Jana Ottová,  

Proti hlasovali: nikdo 
Zdrželi se:  

Usnesení bylo přijato. 
 
24/1.4 Schválení a doplnění programu 
Rozprava: předsedající informovala zastupitele o programu zasedání a požádala zastupitele 
o návrhy na doplnění programu. Předsedající navrhla vyřadit z programu bod 14, důvodem 
je, že nedošlo k dohodě mezi zhotovitelem a TDI na DČOV Rounek. Místostarosta Marek 
navrhl vypustit bod 19. V diskuzi zastupitelé se shodli na ponechání bodu 19 v programu. 
Žádný další návrh na úpravu programu nebyl z řad zastupitelů vznesen. V 18:11 příchozí 
T.Trněný, nyní zastupitelů 12.  
Program jednání je následující: 
1)   Zahájení 
2)   Jmenování zapisovatele 
3)   Volba ověřovatelů zápisu 
4)   Schválení a doplnění programu 
5)   Zpráva z jednání Rady obce dne 27.11.2023, 12.12.2023 a 24.1.2024  
6)   Zpráva z jednání výborů 
7)   Zpráva z jednání komisí 
8)  Schválení Kupní smlouvy prodeje poměrné části poz. 156/5 a 1587/29 k ú Štoky po 

záměru  



9)  Žádost o připojení se k mezinárodní kampani Vlajka pro Tibet vyvěšením dne 10. 3. 
2024 

10)  Schválení záměru směny poz. p.č.692/1 o výměře 364m2 s p.č.151/1 o výměře 433m2 
k ú Jiřín 

11)  Žádosti o finanční dar 2024 
12) Žádost občanů o projednání dopravní situace na silnici lll/13111 Vyskytná n.J. po  

vyjádření PČR 
13) Smlouva obce Vyskytná n. J. s Geonova s.r.o. na službu zpracování údajů do 

Dig.tech.mapy Kraje 
14)  Schválení přeložky vodovodu obce Vyskytná n. J. v délce 67,4m na par.č. 198/2 k ú Bílý 

Kámen 
15) Schválení Dohody o provedení práce na rok 2024 zastupitelky Mileny Chudobové 

(SPOZ) 
16) Schválení Dohody o provedení práce na rok 2024 zastupitelky Hany Provázkové 

(Kronika VnJ) 
17) Schválení Dohody o provedení práce na rok 2024 zastupitele Jiřího Šmergla (sečení 

Hlávkov) 
18) Schválení Dohody o provedení práce na rok 2024 zastupitele Jaromíra Vacka (sečení 

Rounek) 
19) Projednání žádosti občana o odvolání člena Rady obce Vyskytná n. J. Aleše  

Schwammenhöfera 
20)  Projednání návrhu odměny místostarostovi obce Vyskytná n. J. Miroslavu Markovi 
21)  Informace Obecního úřadu Vyskytná nad Jihlavou 
22)  Diskuze zastupitelů 
23)  Diskuze hostů 
24)  Závěr 
Usnesení číslo 24/1.4.ZO: Zastupitelstvo schvaluje navržený program jednání. 
Pro usnesení hlasovali: Jiří Čermák, Milena Chudobová, Miroslav Marek, Miroslava Palánová, Hana Provázková, Jiří Šmergl, Jaromír 
Vacek, Aleš Schwammenhöfer, Pavel Pavlík, Václav Vacek, Jana Ottová, Tomáš Trněný 

Proti hlasovali: nikdo 
Zdrželi se: nikdo 

Usnesení bylo přijato. 
 
 
 
24/1.5 Zpráva z jednání rady obce 
Rozprava: předsedající informovala zastupitele, že se rada obce sešla od posledního 
zastupitelstva dne 27.11.2023 celkem 3x a to 27.11.2023, 12.12.2023 a 24.1.2024. Následně 
informovala o projednaných bodech a požádala přítomné o vznesení dotazů a připomínek.  
Rada 27.11.2023: 
- Splátkový kalendář Tóth 
- Dodatek k Veřejnoprávní smlouvě o výkonu přenesené působnosti na úseku projednávání   
přestupků 
Rada 12.12.2023 
-  Rozpočtové opatření 06/2023 

-  Mimořádné odměny ZŠ a MŠ 

Rada 24.1.2024 

-  Dodatek ASMJ č.14 – změna ceny papíru a likvidace plastů 

-  Darovací smlouva pro ZŠ a MŠ Vyskytná nad Jihlavou – Hildebrant CZ s.r.o. 

-  Smlouva s ASEKOL na odběr elektrošrotu 



-  Souhlas obce s výsadbou ovocných stromů -  V.Vacek 

-  Technická část zázemí vodárny - Hlávkov 

Usnesení číslo 2024/1.5.ZO: Zastupitelé přijímají zprávy z rad obce Vyskytná nad Jihlavou 
dne 27.11.2023, 12.12.2023 a 24.1.2024 bez připomínek. 
Pro usnesení hlasovali: Jiří Čermák, Milena Chudobová, Miroslav Marek, Miroslava Palánová, Hana Provázková, Jiří Šmergl, Jaromír 
Vacek, Aleš Schwammenhöfer, Pavel Pavlík, Václav Vacek, Jana Ottová, Tomáš Trněný 

Proti hlasovali: nikdo 
Zdrželi se: nikdo 

Usnesení bylo přijato. 
 
 
 
24/1.6 Zpráva z jednání výborů 
Rozprava: Předsedající informovala, že v období od posledního zasedání zastupitelstva dne 
27.11.2023 se nesešel žádný z výborů.  
Usnesení číslo 2024/1.6.ZO: Zastupitelé berou zprávu na vědomí.  
Pro usnesení hlasovali: Jiří Čermák, Milena Chudobová, Miroslav Marek, Miroslava Palánová, Hana Provázková, Jiří Šmergl, Jaromír 
Vacek, Aleš Schwammenhöfer, Pavel Pavlík, Václav Vacek, Jana Ottová, Tomáš Trněný 

Proti hlasovali: nikdo 
Zdrželi se: nikdo 

Usnesení bylo přijato. 
 
 
 
24/1.7 Zpráva z jednání komisí 
Rozprava: Předsedající informovala, že v období od posledního zasedání zastupitelstva dne 
27.11.2023 se nesešla žádná z komisí.  
Usnesení číslo 2024/1.7.ZO: Zastupitelé berou informaci na vědomí. 
Pro usnesení hlasovali: Jiří Čermák, Milena Chudobová, Miroslav Marek, Miroslava Palánová, Hana Provázková, Jiří Šmergl, Jaromír 
Vacek, Aleš Schwammenhöfer, Pavel Pavlík, Václav Vacek, Jana Ottová, Tomáš Trněný 

Proti hlasovali: nikdo 
Zdrželi se: nikdo 

Usnesení bylo přijato. 
 
 
 
24/1.8 Schválení Kupní smlouvy prodeje poměrné části poz. 156/5 a 1587/29 k ú 
Štoky po záměru 
Rozprava: Předsedající informovala, že se jedná o schválení Kupní smlouvy prodeje 
poměrné části spoluvlastnického podílu poz.č. 156/5 a 1587/29 k.ú. Štoky za kupní cenu 
330,-Kč, po záměru, který byl vyvěšen od 11.1. do 29.1.2024. Připomněla, že cena byla 
stanovena znaleckým posudkem na výše uvedený pozemek. 
Usnesení číslo 2024/1.8.ZO: Zastupitelé schvalují Schválení Kupní smlouvy prodeje 
poměrné části poz. 156/5 a 1587/29 k ú Štoky za cenu 330 Kč bez DPH. 
Pro usnesení hlasovali: Jiří Čermák, Milena Chudobová, Miroslav Marek, Miroslava Palánová, Hana Provázková, Jiří Šmergl, Jaromír 
Vacek, Aleš Schwammenhöfer, Pavel Pavlík, Václav Vacek, Jana Ottová, Tomáš Trněný 

Proti hlasovali: nikdo 
Zdrželi se: nikdo 

Usnesení bylo přijato. 
 
 
 



24/1.9. Žádost o připojení se k mezinárodní kampani Vlajka pro Tibet vyvěšením dne 
10. 3. 2024 
Rozprava: předsedající informovala zastupitele o žádosti spolku Lungta o symbolické akci 
vyvěšení Tibetské vlajky na podporu nezávislosti Tibetu, ke které naše obec v předešlých 
letech přistoupila.  
Usnesení číslo 2024/1.9.ZO: Zastupitelstvo vyhovuje žádosti o připojení se k mezinárodní 
kampani Vlajka pro Tibet a schvaluje její vyvěšení dne 10. 3. 2024 na budově Obecního 
úřadu ve Vyskytné nad Jihlavou. 
Pro usnesení hlasovali: Jiří Čermák, Miroslav Marek, Miroslava Palánová, Hana Provázková, Jaromír Vacek, Aleš Schwammenhöfer, 
Pavel Pavlík, Václav Vacek, Jana Ottová, Tomáš Trněný 

Proti hlasovali: nikdo 
Zdrželi se: Milena Chudobová, Jiří Šmergl, 

Usnesení bylo přijato. 
 
 
24/1.10 Schválení záměru směny poz. p.č.692/1 o výměře 364m2 s p.č.151/1 o 
výměře 433m2 k ú Jiřín 
Rozprava: předsedající informovala o žádosti p. Bc.Stanislava Fejta, který je vlastníkem 
pozemku 151/14 v k.ú. Jiřín, na kterém je umístěna komunikace Jiřín-Ježená a p.Fejt 
požádal o směnu s jiným pozemkem obce, který se nachází v blízkosti a je obklopen 
ostatními jeho pozemky. Touto směnou by se narovnal stav, kdy komunikace by byla na 
obecním pozemku dle skutečného stavu a směněný pozemek by p.Fejtovi umožnil zcelení 
pozemků v jeden celek. Rozdíl výměry 69m2 (větší pozemek směňuje p.Fejt) by byl 
doplacen v částce 11 730 Kč, tedy 170 Kč/m2. 
Usnesení číslo 2024/1.10.ZO: Zastupitelstvo schvaluje záměr směny poz. p.č.692/1 o 
výměře 364m2 s p.č.151/1 o výměře 433m2 k ú Jiřín. 
Pro usnesení hlasovali: Jiří Čermák, Milena Chudobová, Miroslav Marek, Miroslava Palánová, Hana Provázková, Jiří Šmergl, Jaromír 
Vacek, Aleš Schwammenhöfer, Pavel Pavlík, Václav Vacek, Jana Ottová, Tomáš Trněný 

Proti hlasovali: nikdo 
Zdrželi se: nikdo 

Usnesení bylo přijato. 
 
 
 
24/1.11 Žádosti o finanční dar 2024 
Rozprava: předsedající informovala zastupitele o došlých dvou žádostech o finanční dar, a 
to od Jihlavského spolku neslyšících (doručeno 15.1.2024) a od spolku Zdravotní klaun 
(doručeno 31.1.2024). Na základě předešlých let byl poskytnut příspěvek vždy prvnímu 
žadateli ve výši 1000 Kč.   
Usnesení číslo 2024/1.11.ZO: Zastupitelstvo schvaluje příspěvek 1000 Kč pro Jihlavský 
spolek neslyšících. 
Pro usnesení hlasovali: : Jiří Čermák, Milena Chudobová, Miroslav Marek, Miroslava Palánová, Hana Provázková, Jiří Šmergl, Jaromír 
Vacek, Aleš Schwammenhöfer, Pavel Pavlík, Václav Vacek, Jana Ottová, Tomáš Trněný 

Proti hlasovali: nikdo 

Zdrželi se: nikdo 

Usnesení bylo přijato. 
 
 
24/1.12 Žádost občanů o projednání dopravní situace na silnici lll/13111 Vyskytná 
n.J. po vyjádření PČR  
Rozprava: předsedající informovala zastupitele o požadavku několika místních občanů, 
bydlících v lokalitě u silnice směrem na Hlávkov, kteří žádají projednání návrhu na úpravu 



dopravního režimu na silnici III/13111, kde v oblasti poslední zatáčky před křižovatkou u 
školy ze směru od Hlávkova je nebezpečný úsek pro vyjíždění vozidel od domů na uvedenou 
silnici, a i nebezpečí pro chodce pohybující se na kraji vozovky. Z vyjádření Policie ČR z roku 
2021 není třeba v tomto úseku instalovat dopravní omezení, doporučují řešit situaci 
zlepšením výhledu odstraněním vzrostlé zeleně a zlepšit viditelnost místa nastavením 
zrcadla. Po zaslání opakované žádosti k přehodnocení stanoviska Policie ČR tato uvedla 
(říjen 2023), že trvá na nesouhlasu s umístěním omezující dopravního značení, ale pro větší 
bezpečnost chodců doporučuje vybudování chodníků podél komunikace. 
Usnesení číslo 2024/1.12.ZO: Zastupitelstvo pověřuje starostku obce společným jednání 
majitelů domů z přilehlé oblasti s Magistrátem města Jihlavy. 
Pro usnesení hlasovali: Jiří Čermák, Milena Chudobová, Miroslav Marek, Miroslava Palánová, Hana Provázková, Jiří Šmergl, Jaromír 
Vacek, Aleš Schwammenhöfer, Pavel Pavlík, Václav Vacek, Jana Ottová, Tomáš Trněný 

Proti hlasovali: nikdo 

Zdrželi se: nikdo 

Usnesení bylo přijato. 
 
 
 
24/1.13 Smlouva obce Vyskytná n. J. s Geonova s.r.o. na službu zpracování údajů do 
Dig.tech.mapy Kraje 
Rozprava: předsedající seznámila zastupitele s výzvou Českého úřadu zeměměřičského k 
registraci a aktivizaci účtu v Registru subjektů IS DMVS (Informční systém digitální mapy 
veřejné správy). Jde o to, že od 1.7.2024 bude vyjadřování k existenci sítí pro stavebníky 
fungovat už pouze automatickým výpisem údajů z DTM (Digitálně technické 
mapy) – Kraje v požadovaném formátu DGN, DXF, DWG...což sjednáváme předkládanou 
smlouvou. 
Usnesení číslo 2024/1.13.ZO: Zastupitelstvo schvaluje Smlouvu obce Vyskytná n. J. s 
Geonova s.r.o. na službu zpracování údajů do Dig.tech.mapy Kraje. 
Pro usnesení hlasovali: Jiří Čermák, Milena Chudobová, Miroslav Marek, Miroslava Palánová, Hana Provázková, Jiří Šmergl, Jaromír 
Vacek, Aleš Schwammenhöfer, Pavel Pavlík, Václav Vacek, Jana Ottová, Tomáš Trněný 

Proti hlasovali: nikdo 

Zdrželi se: nikdo 

Usnesení bylo přijato. 
 
 
 
24/1.14 Schválení přeložky vodovodu obce Vyskytná n. J. v délce 67,4m na par.č. 
198/2 k ú Bílý Kámen 
Rozprava: předsedající informovala zastupitele o žádosti Obce Bílý Kámen s žádostí o 
vyjádření vlastníka a správce vodovodu a kanalizace v rámci výstavby obslužné 
komunikace a prostoru na kontejnerové stání naprac.č.198/2 a 31/1 v k.ú. B.Kámen. 
Vzhledem tomu žádá tato obec o přeložku vodovodního řádu dle prováděcí projektové 
dokumentace. 
Usnesení číslo 2024/1.14.ZO: Zastupitelstvo schvaluje přeložku vodovodu obce Vyskytná n. 
J. v délce 67,4m na par.č. 198/2 k ú Bílý Kámen dle prováděcí projektové dokumentace. 
Pro usnesení hlasovali: : Jiří Čermák, Milena Chudobová, Miroslav Marek, Miroslava Palánová, Hana Provázková, Jiří Šmergl, Jaromír 
Vacek, Aleš Schwammenhöfer, Pavel Pavlík, Václav Vacek, Jana Ottová, Tomáš Trněný 

Proti hlasovali: nikdo 

Zdrželi se: nikdo 

Usnesení bylo přijato. 
 
 



24/1.15 Schválení Dohody o provedení práce na rok 2024 zastupitelky Mileny 
Chudobové (SPOZ) 
Rozprava: předsedající informovala zastupitele, že pro letošní rok je zapotřebí znovu 
schválit dohodu o provedení práce pro činnost člena zastupitelstva pro práci v SPOZ. 
Usnesení číslo 2024/1.15.ZO: Zastupitelstvo schvaluje Dohodu o provedení práce na rok 
2024 zastupitelky Mileny Chudobové pro činnost v SPOZ. 
Pro usnesení hlasovali: Jiří Čermák, Miroslav Marek, Miroslava Palánová, Hana Provázková, Jiří Šmergl, Jaromír Vacek, Aleš 
Schwammenhöfer, Pavel Pavlík, Václav Vacek, Jana Ottová, Tomáš Trněný 

Proti hlasovali: nikdo 

Zdrželi se: Milena Chudobová 

Usnesení bylo přijato. 
 
 
24/1.16 Schválení Dohody o provedení práce na rok 2024 zastupitelky Hany 
Provázkové (Kronika VnJ) 
Rozprava: předsedající informovala zastupitele, že pro letošní rok je zapotřebí znovu 
schválit dohodu o provedení práce pro činnost člena zastupitelstva pro práci kronikáře 
obce Vyskytná nad Jihlavou. 
Usnesení číslo 2024/1.16.ZO: Zastupitelstvo schvaluje Dohodu o provedení práce na rok 
2024 zastupitelky Hany Provázkové pro činnost kronikáře Vyskytné nad Jihlavou.  
Pro usnesení hlasovali: Jiří Čermák, Milena Chudobová, Miroslav Marek, Miroslava Palánová, Hana Provázková, Jiří Šmergl, Jaromír 
Vacek, Aleš Schwammenhöfer, Pavel Pavlík, Václav Vacek, Jana Ottová, Tomáš Trněný 

Proti hlasovali: nikdo 

Zdrželi se: nikdo 

Usnesení bylo přijato. 
 
 
24/1.17 Schválení Dohody o provedení práce na rok 2024 zastupitele Jiřího Šmergla 
(sečení Hlávkov) 
Rozprava: předsedající informovala zastupitele, že pro letošní rok je zapotřebí znovu 
schválit dohodu o provedení práce pro činnost člena zastupitelstva pro práci údržby zeleně 
v místní části Hlávkov. 
Usnesení číslo 2024/1.17.ZO: Zastupitelstvo schvaluje Dohodu o provedení práce na rok 
2024 zastupitele Jiřího Šmergla pro práci údržby zeleně v místní části Hlávkov. 
Pro usnesení hlasovali: Jiří Čermák, Milena Chudobová, Miroslav Marek, Miroslava Palánová, Hana Provázková, Jaromír Vacek, Aleš 
Schwammenhöfer, Pavel Pavlík, Václav Vacek, Jana Ottová, Tomáš Trněný 

Proti hlasovali: nikdo 

Zdrželi se: Jiří Šmergl 

Usnesení bylo přijato. 
 
 
24/1.18 Schválení Dohody o provedení práce na rok 2024 zastupitele Jaromíra Vacka 
(sečení Rounek) 
Rozprava: předsedající informovala zastupitele, že pro letošní rok je zapotřebí znovu 
schválit dohodu o provedení práce pro činnost člena zastupitelstva pro práci údržby zeleně 
v místní části Rounek. 
Usnesení číslo 2024/1.18.ZO: Zastupitelstvo schvaluje Dohodu o provedení práce na rok 
2024 zastupitele Jaromíra Vacka pro práci údržby zeleně v místní části Rounek. 
Pro usnesení hlasovali: Jiří Čermák, Milena Chudobová, Miroslav Marek, Miroslava Palánová, Hana Provázková, Jiří Šmergl, Aleš 
Schwammenhöfer, Pavel Pavlík, Václav Vacek, Jana Ottová, Tomáš Trněný 

Proti hlasovali: nikdo 

Zdrželi se: Jaromír Vacek 



Usnesení bylo přijato. 
 
 
24/1.19 Projednání žádosti občana o odvolání člena Rady obce Vyskytná n. J. Aleše 
Schwammenhöfera 
Rozprava: předsedající informovala o žádosti místního občana P.Böhma o odvolání člena 
rady ing.Aleše Schwammenhöfera z funkce. Důvodem odvolání je překročení pravomoci 
člena rady obce tím, že navrhl nad rámec pravomoci rady rozdělení odměn nejen pro 
ředitele školy, ale i pro nepedagogické pracovníky a požadoval po řediteli školy takto 
prostředky rozdělit. A.Schwammenhöfer k tomu uvedl, že na zasedání rady dne 12.12.2023 
navrhl, aby s ohledem na nízkou výši dříve vyplacených odměn byli při tomto rozdělení více 
zohledněni nepedagogičtí pracovníci. Předložil návrh rozdělení finančních prostředků ve 
výši 350 000 Kč: 60% pro nepedagogické pracovníky a 40% na pedagogické pracovníky, 
z čehož tedy odměnu pro ředitele školy navrhl ve výši 28 000 Kč. Tento návrh výpočtu rada 
odsouhlasila s ním a bylo přijato usnesení s výše uvedenou odměnou pro ředitele ZŠ a MŠ. 
Schwammenhöfer požádal starostku obce, aby při projednání výše odměny byl ředitel školy 
obeznámen, jak rada dospěla k této výši odměny a aby ředitel školy obci sdělil, zda se 
ztotožňuje s návrhem rady a takto prostředky rozdělí. Pravomoc ředitele školy v rozdělení 
volných finančních prostředků svým podřízeným Schwammenhöfer nezpochybňuje, ale 
informaci obci o závěrech svého rozhodnutí ředitel školy může v rámci dobrých vztahů 
poskytnout.  
Usnesení číslo 2024/1.19.ZO: Zastupitelstvo odvolává člena Rady obce Vyskytná n. J. Aleše 
Schwammenhöfera z funkce. 
Pro usnesení hlasovali: nikdo 

Proti hlasovali: Jiří Čermák, Milena Chudobová, Miroslav Marek, Miroslava Palánová, Hana Provázková, Jiří Šmergl, Jaromír Vacek, 
Pavel Pavlík, Václav Vacek, Jana Ottová, Tomáš Trněný 

Zdrželi se: Aleš Schwammenhöfer 

Usnesení nebylo přijato. 
 
 
24/1.20 Projednání návrhu odměny místostarostovi obce Vyskytná n. J. Miroslavu 
Markovi 
Rozprava: předsedající navrhla odměnu místostarostovi obce ve výši 30 000 Kč za realizaci 
velkého množství projektů v roce 2023. A,Schwammenhöfer navrhl odměnu vyšší a to ve 
výši 50 000 Kč. Odůvodnil svůj návrh právě množstvím stavebních projektů, o které se 
místostarosta staral a na které obdržela Obec Vyskytná nad Jihlavou rekordní množství 
dotací. 
Usnesení číslo 2024/1.20.ZO: Zastupitelstvo schvaluje mimořádnou odměnu 
místostarostovi obce Vyskytná n. J. Miroslavu Markovi ve výši 50 000 Kč. 
Pro usnesení hlasovali: Jiří Čermák, Milena Chudobová, Miroslava Palánová, Hana Provázková, Jiří Šmergl, Aleš Schwammenhöfer, 
Pavel Pavlík, Jana Ottová, Tomáš Trněný, Jaromír Vacek 

Proti hlasovali: nikdo 

Zdrželi se: Václav Vacek, Miroslav Marek 

Usnesení bylo přijato. 
 
 
 
 
 
 
 



24/1.21 Informace Obecního úřadu Vyskytná nad Jihlavou 
Předsedající seznámila zastupitele s aktuálním dění v obci: 
Oblast voda: 

S nadcházející zimou a zamrzlou zemí se venkovní práce na svodném vedení potrubí vody 

pozastavily. Veškeré opravy, obnovu čištění plánujeme zase zahájit až s příchodem jara 

2024. Vzhledem, ke skutečnosti většího množství dešťových srážek v minulém období a 

pokrývky sněhu nedocházelo k žádným výkyvům v dodávkách pitné vody. Připravujeme 

s odbornou firmou na jaře 2024 čištění venkovních kopaných studní, celkem je jich 16. 

Prakticky k žádné nevedou přímé přístupové cesty. Je to tedy tzv. na práci rukou lidí, 

dopravit na místo potřebný materiál a provést příslušné úkony.   

V oblasti lesního hospodaření proběhla v zimním období v lesích kontrola stavu oplocenek 

a v případě potřeby se některé obnovovali. Chystá se zahájení další obnovovací výsadby již 

v nejbližších dnech, celkem cca 2000 ks stromků ve složení javor, klen a dub lesní na lesní 

plochy v k.ú. Rounek. I díky silným větrům jsme odkáceli řadu solitérních vývratů.  

Ostatní činnost v obci: 

Podařilo se ve stanoveném termínu 30.11.2023 dokončit rekonstrukci technologického 

podlaží naší základní školy. I přes spoustu kritických situací se díky mimořádnému úsilí 

všech pracovníků na stavbě dílo podařilo. Ke dni 12. 12. 2023 tak mohlo být konstatováno       

za účasti příslušných pracovníků státních orgánů, že stavba proběhla a je bez nedodělků a 

závad a bylo vystaveno Kolaudační rozhodnutí s okamžitým nabytím právní moci.  

Dne 16.12.2023 v sobotu dopoledne proběhl Den otevřených dveří, o který byl ze strany 

našich občanů jednoznačně velký zájem.   

Další naše stavba-úpravna a vodojem pokračuje i zimním období. Nevyužíváme tedy 

původně předpokládané technologické zimní přestávky, stavíme bez přerušení stále.  

Liniové části jsou hotové, tedy vedení vodovodního potrubí, optické kabely, elektrické 

kabely včetně příslušných základů elektrických rozvodných skříní.  Proběhlo vybetonování 

a je prakticky hotové vyzdění objektu vodojemu a jeho technologické části.   V příštím týdnu 

proběhne osazení dvou plastových 40 m3 nadrží. Zároveň se uskuteční stavba 

přístavku/skladu/dílny pro umístění krizového zařízení dodávek el. energií pokud dojde 

k jejich přerušení z veřejné sítě. Poté tesaři osadí krovy a krytinu. Budou pokračovat další 

práce na omítkách, obkladech dlažbách a celkovém dokončení objektu, aby mohlo dojít 

k montáži technologie úpravny vody. Předpokládáme, že na začátku dubna by dodavatel 

technologie mohl začít osazovat tři čerpací objekty. Ty jsou kompletně usazeny, obsypány a 

připraveny k vystrojení. Na jaře taky dojde k terénním úpravám a postavení oplocení kolem 

vrtů.  

U další stavby-DČOV na Rounku je nainstalováno 43 ks čističek. Nyní probíhají 

administrativní práce a na jaře provedeme poslední potřebné terénní úpravy tak, aby bylo 

možné na konci června zkolaudovat. 

Po instalaci nového digitálního rozhlasu se odstranily drobné závady a nyní rozhlas funguje 

na 100%. Rovněž tak i nové osvětlení LED svítilnami ve všech místních částech.   

Problémy jsou při silných větrech se zkratováním elektrických rozvodů. Ty nejsou 

izolovány a při dotyku vypnou celou síť. To se stalo nyní dvakrát po sobě ve Vyskytné nad 



Jihlavou a v Hlávkově. Zatím jsme toto s dodavatelskou firmou řešili rozpěrkami. Do 

budoucna nás čeká vyměnit kompletní rozvody VO ve všech obcích.  

A ještě dvě neméně důležité informace.  

Žijeme na Vysočině v čistém klimatickém prostředí, máme vybudovanou infrastrukturu, 

opravenou velmi moderní školu, ale náš demografický přehled ukazuje, že se nám v našich v 

obcích rodí málo dětí. Pro váš přehled: 

Rok 2019    narozeno   7 dětí 

       2020    narozeny    2 děti 

       2021    narozeno  14 dětí / covid 19/ 

       2022    narozeny    3 děti 

       2023    narozeny    3 děti 

 

Druhá informace obnáší, jak jsme si stáli jako obec Vyskytná nad Jihlavou v získávání 

dotačních titulů a dosud čerpaných v roce 2023: 

 

                                                               Náklad  2023              dotace 2023 

Revitalizace návsi Jiřín 

+ ovocné stromořadí k Maršáku:          346 633                     227 220 

Vodojem Hlávkov 2023                    14. 814 898                 8. 194 796     od FFŽP 

                                                                                                  3. 600 000     od Kraje Vysočina 

                                                                                                  4. 840 000   od Obce Bílý Kámen 

 

Hřiště Jiřín                                     2. 569 177                   1. 000 000 

Hřiště Hlávkov                               3. 041 889                   1. 000 000 

Škola Vyskytná                                  22. 204 324                10. 000 000 

Fotbalové hřiště                                     360 281                       270 000 

Krizové rozhlasy                                 3. 213 060                   2. 276 752  

Veřejné osvětlení                                2. 324 410                      521 400 

Hasiči vybavení                                         24 285                        15 000 

Lesy                                                      1. 121 434                    1.256 095 (za 2022) 

DČOV Rounek                                      7. 120 753                   4.232 662 

 

Nyní navíc probíhá seznamování všech majitelů RD ve VnJ s novou projektovou 

dokumentací budoucí kanalizace a ČOV a projednávání souhlasů všech míst odbočení na 

přípojky k RD.                                                                                                                           

Usnesení číslo 2024/1.21.ZO: Zastupitelstvo bere informace Obecního úřadu Vyskytná nad 
Jihlavou na vědomí. 
Pro usnesení hlasovali: Jiří Čermák, Milena Chudobová, Miroslav Marek, Miroslava Palánová, Hana Provázková, Jiří Šmergl, Jaromír 
Vacek, Aleš Schwammenhöfer, Pavel Pavlík, Václav Vacek, Jana Ottová, Tomáš Trněný 
Proti hlasovali: nikdo 

Zdrželi se: nikdo 

Usnesení bylo přijato. 
 
 
 



 
24/1.22 Diskuze zastupitelů 
M.Marek informoval o semináři pořádaní MF ČR, kde zazněla informace, že obcím zůstává 
více než 26 % příjmů, ministerstvo má přehled, kolik mají obce naspořeno na svých účtech a 
hrozí, že stát bude příjmy omezovat. 
Starostka informovala o provozu místního hostince ve VnJ. formou  pronájmů o víkendech 
T.Pášovi. Informovala, že bude předloženo Radě ke schválení vyhlášení záměru pronájmu 
místního hostince. 
 
24/1.23 Diskuze hostů 
Hosté diskutovali ohledně provozu hospody ve VnJ. 
J.Machová upozornila na potřebu častějšího sečení trávy na mezi naproti Kovalovským. 2x 
sečení za sezónu je prostě málo! Starostka odpověděla, že bude zajištěno častější sečení. 
R.Skořepová upozornila na špatný stav komunikace spodní cesty okolo jejich domu, návrh 
obce je opravit cestu frézovaným asfaltem a penetrací. 
J.Reitermann upozornil na nedořešenou situaci ohledně pokládky Cetin kabelu před jeho 
domem, který je v mělké hloubce. V diskuzi bylo navrženo, že p.Reitermann provede ruční 
sondážní výkop za přítomnosti zástupce Cetin a dle způsobu uložení a stanoviska Cetin 
bude rozhodnuto o dalším postupu. 
 
24/1.24 Závěr 

 
Zastupitelstvo bylo ukončeno 26.2.2024 v 19:52 hod.  
 
 
Zapsal dne 26.2.2024 Schwammenhöfer 
 
 
Ověřovatelé: František Antoš a Jana Machová                    
 
 


